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Sak 06/12 Strategiplan for Fauna 2012 - 2015

Berit Laastad la fram forslag til strategiplan for Fauna KF 2012 - 2015. Planen legges fram

for formannskapet 5 mars, for vurdering og tilbakemelding. Administrasjonen går gjennom

handlingsplan 2012, sammen med Berit Laastad, for språkvask og tilføyinger slik som

framkommet i møte.

Vedtak: Forslag til strategiplan for Fauna KF 2012 - 2015 vedtas med de tilføyelser og

endringer som kom fram under møtet.

Sak 08/12 Fremtidig organisering av Fauna

På næringsseminar mellom formannskapet og Fauna sist høst, ble forslaget om å omdanne

Fauna til et investeringsselskap tatt opp. Formannskapet ba da styret i Fauna vurdere dette

innspillet.

Oppgaven fra Rådmann/formannskap var: "Hvilke tiltak kan vi iverksette for å ((booste))

næringsutviklingen i Fauske, herunder kan det være formålstjenlig å vurdere andre

organisasjonsformer og finansiering av Fauna KF"

Vedtak: Fauna er nå i sluttfasen i arbeidet med en ny strategiplan for 2012-2015, som vii

legges frem til formannskapets møte 5. mars. Fauna har hatt god utvikling, og i første halvdel

av 2012 blir foretaket ytterlig forsterket. Fauske har over lenger tid hatt og har et næringsliv

der kapital ikke har vært noen kritisk faktor. Utfordringene fremover vil være tilrettelegging for

næringsutvikling, tilgang på gode og nye forretningsideer, kompetanse og menneskelige

ressurser.

Slik styret ser det, vil det i den nye strategiplanen være flere tilak som nettopp ivaretar disse

utfordringene vi har i Fauske. Hvis Fauske kommune som eier, ønsker å vurdere en annen

organisering og finansiering av sitt selskap, mener styret i Fauna at kommunen bør være i

førersete for å utrede ulike alternativer, ikke Faunas styre. Dette for å sikre en objektiv

vurdering.


